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Marktcommissie 
 
3 september 2013 
 
 
Aanwezig 
Wethouder J. Cardinaal (voorzitter), W. Gootzen (secretaris), 
H. van Buggenum (marktmeester), H. Bex, J. Kneepkens-van den Broek, B. Mahu, 
I. Mahu-de Ridder, B. Smits, J. Tromp, S. Blok. 
 
Afgemeld 
G. van der Hoeven, H. Hoens, H. de Goey. 
 
 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering. Hij heet alle deelnemers aan deze vergadering van de 
Marktcommissie van harte welkom. Hij geeft de afmeldingen door. 
 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken. 
- De nieuwe inrichting van de weekmarkt is in werking getreden. 
 
- De biologische duurzame markt op de donderdag op de Oelemarkt is per 15 augustus 

jongstleden gestart. Deze markt is positief ontvangen. Wel is door de 
marktkoopmensen verzocht om eerder te kunnen beginnen. Vanaf 4 oktober 2013 om 
14.00 uur. 

 
- Ingekomen is het verzoek betreffende een vaste standplaats van de heer A. Arends 

voor de verkoop van stoffen. Hij heeft al enkele keren gestaan op een dagplaats. 
De Marktcommissie en de Marktmeester geven een positief advies. 

 
- De Marktmeester vraagt aandacht voor twee zaken: 

1. Er blijft regelmatig te veel afval op het marktterrein achter. Afval dat de 
marktkoopmensen zelf moeten afvoeren. Daardoor moeten de 
buitendienstmedewerkers vaak meer doen dan gepland is. 
De Marktmeester verzoekt om bij de achterban nog eens kenbaar te maken dat zij alle 
afval zelf meenemen en afvoeren. 
2. Na het einde van de markt moet het marktterrein voldoende vrij worden gemaakt 
voor de gemeentelijke poetsploeg. De voertuigen moeten derhalve ook aan de kant. 

 
- Ingekomen is de aanvraag van mevrouw Mahu voor een vaste standplaats voor de 

verkoop van dierenhuiden en artikelen gemaakt van huiden, bont en vacht 
(bontmutsen, handschoenen, tassen, vloerkleden), shawls van cashmirwol, horens. 
 
Eerder, bij de inrichting van het marktterrein, is verzocht om tussen de standplaats 
voor bloemen en planten op de Van Berlostraat en de Langstraat nog een extra 
standplaats te creëren. Aan dat verzoek is bij de vaststelling van de inrichting van de 
markt niet voldaan in verband met het voldoende vrijhouden van de nabijgelegen 
hoekstituatie. 
 
Niettemin bestaat de bereidheid om tegemoet te komen aan de wens van 
aanvraagster. De oplossing is gezocht als volgt: De bloemen- en plantenstandplaats 
heeft een oppervlakte van 30 m2. Het blok zoals op de inrichtingstekening is 
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aangegeven heeft een oppervlakte van 45 m2. Er is binnen dat blok derhalve nog 
ruimte voor een standplaats van 15 m2. Het voornemen bestaat om aanvraagster een 
vergunning voor een vaste standplaats te verlenen voor de beschikbare ruimte van 
15 m2. Daarbij wordt wel het voorbehoud gemaakt dat na bekendmaking niemand van 
de overige vaste standplaatshouders een beroep doet op de procedure van 
standplaatsverbetering. 
 
De Marktcommissie geeft aan dat de waren uniek zijn en zij stemt in met de 
voorgestelde procedure tot vergunningverlening.  
De Marktmeester adviseert eveneens positief. 

 
3. Verslag van de vergadering van 11 juni 2013 
Er zijn geen op- of aanmerkingen over het verslag. Onder dankzegging aan de opsteller 
ervan wordt het verslag aldus vastgesteld. 
 
4. Deelname aan de verkiezing De Beste Markt van Nederland 
De voorzitter deelt mee dat de gemeente in het jubileum jaar 2014, waarin we 
Weert 600 jaar stad gaan vieren, mee wil doen aan deze verkiezing. Eén van de 
voorwaarden die de Centrale Vereniging voor de Ambulante Handel stelt is dat er overleg 
is geweest met de Marktcommissie.  
De Marktcommissie stemt in met deelname. Vermeld wordt dat meegedaan wordt in de 
categorie middelgrote markt. 
 
5. Weert 600 jaar stad en weekmarkt 
De voorzitter verleent Sonja Blok, centrummanager, het woord. 
Zij reikt het voorlopige programma voor het jubileumjaar 2014 uit. Aan de hand daarvan 
legt zij per evenement kort uit wat er gaat gebeuren en geeft zij aan wanneer er 
samenloop met de weekmarkt zal zijn. 
 
Enkele leden van de commissie merken op dat zij het onbegrijpelijk vinden dat de 
winkeliers in de binnenstad van plan zijn om hun winkels te sluiten op de dag dat 
Koningsdag wordt gevierd, zaterdag 26 april 2014. 

6. Standwerkersplaats voor gemeentemuseum 
Vanuit de commissie wordt naar voren gebracht dat wanneer de zogenaamde worstenman 
op de standwerkersplaats voor het gemeentemuseum standplaats inneemt dat dat niet 
juist is. De ingenomen standplaats is te breed. Hij staat midden in het pad. Het is geen 
standwerken. Hij neemt heel de loop eruit. Dit past niet bij een juiste toepassing van de 
regels die voor onze markt en het standwerken gelden. 
Na overleg wordt het volgende afgesproken: de eerstvolgende keer kan hij nog op de 
oude plaats staan. Dan krijgt hij tekst en uitleg van de Marktmeester over de geldende 
regels en hoe wij daar in het vervolg mee om zullen gaan. Voor hem is dan een 
standplaats, die niet wordt ingenomen, als dagplaats beschikbaar. Voorlopig wordt daarbij 
gedacht aan de standplaats, die nog niet is vergund, tussen de groente en de vis. De 
keuze is dan aan hem om te beslissen of hij dat goedvindt of niet. Wij accepteren daarbij 
het risico dat hij uiteindelijk besluit om niet meer te komen. 
 
7. Persoonlijk aanwezig zijn op standplaats 
De huidige regels gaan uit van de plicht voor de vergunninghouder om persoonlijk op de 
standplaats op de weekmarkt aanwezig te zijn. 
De regels voorzien ook in de mogelijkheid om van die plicht ontheffing te krijgen. Het is 
echter niet altijd duidelijk onder welke omstandigheden wel en onder welke 
omstandigheden niet een dergelijke ontheffing verleend zal worden. Er zijn geen 
beleidsregels hiervoor vastgesteld. 
 
Vanuit de commissie wordt door een aantal leden aangegeven dat e.e.a. wel duidelijk zou 
moeten zijn en dat het ook voor iedereen hetzelfde is. Daarbij wordt ook aangegeven dat 
de verplichting om persoonlijk aanwezig te zijn naar hun mening helemaal zou kunnen 
vervallen. 
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Afgesproken wordt dat dit nader onderzocht zal worden en dat het resultaat daarvan in 
een van de volgende vergaderingen aan de orde zal komen. 
 
8. Verkoop levende dieren op de weekmarkt 
De vraag is gesteld naar de mogelijkheid om levende dieren op de weekmarkt te mogen 
verkopen. Nu is het zo dat in geen van de verleende vergunningen die mogelijkheid 
opgenomen is. Dus op grond van de bestaande vergunningen is dat niet toegestaan. 
 
De leden van de commissie zijn enigszins verdeeld over dit thema. Enkele leden zijn noch 
negatief noch positief in hun standpunt. Zo wordt ook de vraag gesteld of het wettelijk wel 
toegestaan is. Afgesproken wordt dat over dit thema nader onderzoek wordt gedaan en 
indien nodig zal het college over de vraag wel of niet toestaan zelf een besluit nemen. 
 
9. Rondvraag 
Sonja Blok 
Zij meldt het volgende. Ter gelegenheid van Winters Weert komt er dit jaar niet iets zoals 
het paleis dat de vorige keer op de Nieuwe Markt heeft gestaan. Er wordt gewerkt aan een 
ander concept. Daarbij zal de hoek bij de kerk gebruikt gaan worden (Markt/Korenmarkt). 
Meer kan zij er op dit moment niet van zeggen, omdat de plannen nog volop in de 
ontwikkelfase zijn. Er wordt geen conflict met de weekmarkt verwacht. Beiden versterken 
elkaar. 
 
Irma Mahu 
Zij vraagt naar de mogelijkheid om andere personen aanwezig te laten zijn bij de 
vergaderingen van deze commissie. Als vervanger of als toehoorder. 
Als antwoord op die vraag wordt gezegd dat het geldende reglement voor de 
collegeadviescommissies bepaalt dat de vergaderingen besloten zijn. Daarbij past het niet 
dat er andere personen, zoals in de vraag bedoeld, aanwezig zijn.  
 
Harold Bex 
Hij meldt dat op 12 oktober 2013 weer de tassenactie gehouden gaat worden. Hij verzoekt 
de Marktmeester om daarvoor de ruimte bij de vaker daarvoor gebruikte hoek bij de 
cafetaria vrij te houden. Ook verzoekt hij de noodzakelijke formaliteiten te regelen in 
verband met de muziek. 
 
Jan Tromp 
Hij meldt dat er marktkoopmensen zijn die ’s morgens te laat komen en ’s middags te 
vroeg gaan inpakken, te vaak niet aanwezig zijn en ook nog eens heel lang op vakantie 
zijn. Dit is aanleiding om te verzoeken dat er strikter op die aspecten toegezien en 
gehandhaafd wordt. Daar zal meer aandacht aan geschonken worden. 
 
 
 
Tot besluit dankt de voorzitter alle aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit hij de 
vergadering. 
 
 
 
Weert, 5 november 2013 
 
 
 
 
J. Cardinaal      W. Gootzen 
voorzitter Marktcommissie    secretaris Marktcommissie 


